
Provincieraad van Oost-Vlaanderen 

NOTULEN VAN DE ZITTING VAN 22 NOVEMBER 2011 

In toepassing van de artikelen 33, 176 en 177 van het provinciedecreet. 

Opening van de zitting: 14.05 uur 

Aanwezigen:  
Voorzitter: Marc Lootens 

Dursun Alici, Paul Beeckman, Johan Beke, Bart Blommaert, Hilde Bruggeman, 
Kristina Colen, Rudy Corijn, Eddy Couckuyt, Jozef Dauwe, Carola De Brandt, 
Marc De Buck, Mirèse Deckers, Goedele De Cock, Philippe De Coninck, 
Jo De Cuyper, Annemie De Gussem, Geert De Jaeger, Lutgarde De Jaeger, 
Luc Dekimpe, Daniël De Knijf, Jo De Loor, Dirk De Meerleer, Vera De Merlier, 
Patricia De Meyer, Caroline De Padt, Geert De Roo, Hilde De Sutter, 
Greet De Troyer, Nicole De Vos, Daniël De Vuyst, Paul Eerdekens, Jan Fiers, 
Rik Franck, Marc Gybels, Steve Herman, Peter Hertog, Henk Heyerick, 
Kathleen Hutsebaut, Marc Joris, Jamila Lafkioui, Luc Lampaert, Liliane Lebon, 
Hilaire Liebaut, Luc Maes, Noël Morreels, Dirk Otte, Annemie Peeters-Muyshondt, 
Michel Roelens, Eddy Schollaert, Godelieve Stockman, Jean-Pierre Stockman, 
Valentine Tas, Catherine Van Belle-Vanderstricht, Lena Van Boven, 
Melissa Van der haeghen, Freddy Van Eeckhout, Frans Van Gaeveren, 
Stefaan Van Gucht, Willy Van Hove, Phaedra Van Keymolen, Bart Van Malderen, 
Joris Van Vooren, Freddy Verbeke, Alexander Vercamer, Guido Vergult, 
Maria Verheirstraeten, Martine Verheyden, Martine Verhoeve, Ivan Verleyen, 
Erik Waterschoot, Annick Willems, Geert Wymeersch, Gerda Zenner-De Gryze 
 
Provinciegriffier: Albert De Smet 

Lieten zich voor deze vergadering verontschuldigen: Gouverneur André Denys, 
Bruno Alens; Dirk Bafort; Annelies De Meersman, Yoeri Note, Anne Pede, 
Katie Van Cauwenberghe, Nicole Van Duyse, Marina Van Hoorick, Jozef Van Pée, 
Steve Vandyck 
 

OPENBARE ZITTING 

Budget 2011 (financiële nota en beleidsnota) 

1. Beleidsdomeinen derde gedeputeerde Peter Hertog: vraagstelling raadsleden 

Derde gedeputeerde Peter Hertog 

ONDERWIJS 

 Algemeen 

Tussenkomst: Gerda Zenner-De Gryze 
Tutoring – flankerend onderwijsbeleid – brede school – beleidsvoerend 
vermogen – kostprijs – uitdagingen 2012 
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 Beleidsnota p. 48 
Rubriek: Flankerend onderwijsbeleid 

Tussenkomst Jamila Lafkioui 
Vragen en bedenkingen bij het flankerend onderwijs en over de nieuwe 
projecten, alsook bedenkingen bij Fonds voor Vakopleiding in de 
Bouwnijverheid en overname vzw Oost-Vlaamse Centra voor Basiseducatie. 

Tussenkomst Johan Beke 
Vraag mbt overzicht/evaluatie bereikte resultaten binnen de doelstellingen van 
het flankerend onderwijs. Accenten voor het komende beleidsjaar? Is er reeds 
een actieplan 'geletterdheid' uitgewerkt? 

 Beleidsnota p. 50 
Rubriek OD: De band tussen onderwijs en arbeidsmarkt verstevigen 

Tussenkomst Maria Verheirstraeten 
Is er een oplijsting gemaakt mbt welke projecten hieronder vallen? Wordt er een 
link gelegd met welzijn/kansarmoede? 

 Financiële nota p. 155 
GO 700 03/740 30 – Internationale samenwerking onderwijs 

Tussenkomst Johan Beke 
Vraag om nadere toelichting mbt project eFALLS. 

 Financiële nota p. 184 
GU 736 03/612 00 ev. – Het Perspectief 

Tussenkomst Marc Joris 
Vraag naar toelichting ivm de sterk gestegen algemene werkingskosten. 

 Financiële nota p. 188 
GU 735 03/640 70 – PIHS Gent 

Tussenkomst Marc Joris 
Hoe komt het dat de subsidie aan het PIHS Gent zo sterk gestegen is tov 
anderen? 

 Financiële nota p. 234 
BU 752 03/241 01 – Tehuis Heynsdaele 

Tussenkomst Marc Joris 
Klopt het dat de hier bedoelde motorfietsen eigenlijk mountainbikes zijn? Hoe 
worden die fietsen door de leefgroepen gebruikt? 

Gedeputeerde Hertog beantwoordt de vragen/opmerkingen/suggesties van de 
interpellanten. 

Replieken: Jamila Lafkioui, gedeputeerde Peter Hertog. 
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ENERGIE 

 Beleidsnota p. 33 
Rubriek: Kyotoprotocol 

Tussenkomst Phaedra Van Keymolen 
Worden er, buiten de gerestaureerde Zwalmmolen, nog andere toepassingen 
voor waterkrachtenergie gepland? 

 Beleidsnota p. 33 en p. 116 
Rubrieken: Kyotoprotocol, OD daken van provinciale gebouwen isoleren en OD 
hoogrendementsbeglazing toepassen 

Tussenkomst Lut De Jaeger 
Is de doelstelling ivm reductie CO²-uitstoot in zicht? Stand van zaken ivm 
tweesporenbeleid voor energie en ivm dakisolatie. Vraag ivm budgetdaling 
vervanging glas. 

 Beleidsnota p. 33-34 
Rubriek: Groepsaankoop 100% groene energie 

Tussenkomst Goedele De Cock 
Is er zicht op hoeveel intekeningen er zijn van personeelsleden en 
provincieraadsleden? Kan die actie in 2012 worden uitgebreid naar de inwoners 
van de provincie? 

Tussenkomst Jan Fiers 
Zal het bestuur de systematiek van de groepsaankoop aanpassen om een 
herhaling te voorkomen van het scenario waarbij Essent, niet de beste leerling 
op vlak van groene stroom, als winnaar eruit kwam? 

 Beleidsnota p. 34 
Rubriek: Compensatie CO²-uitstoot vliegtuigreizen 

Tussenkomst Kristina Colen 
Wat zijn de concrete resultaten voor 2011 ivm de CO²-uitstoot en de daaraan 
gekoppelde compensatie aan projecten die dergelijke uitstoot willen 
verminderen? Wat zijn de voorziene acties voor 2012? 

 Financiële nota p. 128 
GU 552 01/612 00 en 552 01/613 00 – Duurzame energie 

Tussenkomst Marc Joris 
Hoe verklaart men dat de werkingskosten zo sterk gedaald zijn, maar dat het 
bedrag voor erelonen, presentiegelden en vergoedingen gestegen is? Kloppen 
de bedragen bij toelichting 187 wel of is hier iets vergeten? 

 Beleidsnota p. 35 
Rubriek: Participatie project Zonneberg 

Tussenkomst Patricia De Meyer 
Vragen mbt het financiële aspect project Zonneberg te Zelzate, alsook wanneer 
operationeel? 

Tussenkomst Rik Franck 
Aansluitend bij de tussenkomst van Patricia De Meyer: 
groenestroomcertificaten e.a. in het kader van dit project. 
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WATERBEHEER 

 Algemeen 

Tussenkomst Geert De Roo 
Coördinerende rol van de provincie inzake integraal waterbeleid. 

 Beleidsnota p. 32 
Rubriek: Wateroverlast bestrijden 

Tussenkomst Greet De Troyer 
Vraag mbt de voorziene werken voor de waterbeheersing in het Denderbekken, 
naar aanleiding van de overstromingen van november 2010. 

Tussenkomst Caroline De Padt 
Vraag omtrent de planning van het onderhoud van waterlopen. 

 Financiële nota p. 112 tem 117 
GU 482 01/620 en volgende – waterbeheer 

Tussenkomst Marc Joris 
Vragen mbt het verlaagde budget voor 2012 inzake waterbeheer en dat na de 
overstromingen van 2010. 

 Financiële nota p. 116 
BU 482 01/226 02 – onbevaarbare waterlopen 

Tussenkomst Eddy Schollaert 
Vragen mbt de totstandkoming van het budget voor waterlopen en 
waterbekkens – groot onderhoud. 

De gedeputeerde gaat in op de tussenkomsten van provincieraadsleden inzake 
energie en waterbeheer. 

Replieken inzake energie: Kristina Colen, Lut De Jaeger, Jan Fiers, 
Johan Beke, gedeputeerde Peter Hertog, Luc Maes. 

Replieken inzake waterbeleid: Geert De Roo, gedeputeerde Peter Hertog. 

PATRIMONIUM 

 Beleidsnota p. 112 
Rubriek: Oprichting cel gemeentelijke ondersteuning 

Tussenkomst Patricia De Meyer 
Vraag mbt het ter beschikking houden voor de gemeenten van vervangende 
ambtenaren met specifieke opleidingen. 

MOBILITEIT 

 Beleidsnota p. 26 
Rubriek SSD: De vervoersarmoede wegwerken 

Tussenkomst Patricia De Meyer 
Pleidooi voor een samenhangend en kwaliteitsvol netwerk van 
fietsverbindingen, openbaar vervoer of specifieke werknemersvervoersdiensten 
tussen de verschillende woonkernen en de Gentse kanaalzone. 
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Tussenkomst Johan Beke 
Overzicht reeds ondernomen acties, alsook pleidooi om meer invloed uit te 
oefenen op de realisaties van de beoogde projecten. 

RECREATIEDOMEINEN 

 Beleidsnota p. 55 en financiële nota p. 250 BU 760 05/220 51 – Andere 
domeinen 
Rubriek: Overname/participatie recreatiecentra 

Tussenkomst Marc Gybels 
Welke normen zal men hanteren voor overname/ondersteuning? Heeft men al 
een lijst gemaakt van alle mogelijke overnames/ondersteuningen? 

 Beleidsnota p. 55 
Rubriek: Overname/participatie recreatiecentra 

Tussenkomst Jo De Cuyper 
Vragen mbt de te ontwikkelen toekomstvisie en het actieplan over 
ondersteuningsmogelijkheden en/of overname van niet-provinciale 
recreatiecentra. 

 Beleidsnota p. 57 
Rubriek: Evenementen 

Tussenkomst Caroline De Padt 
Vraag omtrent budget voor organisatie van evenementen, toegekend aan het 
recreatiedomein De Gavers en de noodzaak tot verhoging. 
 
Tussenkomst Guido Vergult 
Verwijzend naar een eerdere tussenkomst over De Ster in Sint – Niklaas, vraag 
naar een stand van zaken omtrent dit overleg met de stad. 
 
Tussenkomst Ivan Verleyen 
Suggestie rond pistes " intergemeentelijke samenwerking" en "TMVW" inzake 
uitbating van sportinfrastructuur, w.o. zwembaden. 

Gedeputeerde Peter Hertog beantwoordt de vragen en geeft toelichting. 

Replieken inzake mobiliteit: Johan Beke, gedeputeerde Peter Hertog. 

Replieken inzake recreatiedomeinen: Jo De Cuyper, 
gedeputeerde Peter Hertog, Hilaire Liebaut. 
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SLOT 

De voorzitter sluit de vergadering om 17 10 uur. 

Volgende zitting op woensdag 23 november 2011 om 14 uur. 

Aan de agenda:  
Beleidsdomein Cultuur vierde gedeputeerde Jozef Dauwe: vraagstelling 

raadsleden. 

Gent, 23 november 2011 

Namens de provincieraad van Oost-Vlaanderen : 

de provinciegriffier de voorzitter 

(get.) Albert De Smet (get.) Marc Lootens 


